

# Møte- referat

## FAU møte 8 Fjellsdalen skole 04.04.2022

<b>Tid (fra kl til kl):</b>	19.00 – 20.30	<b>Sted:</b>	Fjellsdalen skole lærerværelset 2 etg
<b>Innkalt av:</b>	Kristine K Storesund		
<b>Ordstyrer:</b>	Kristine K Storesund	<b>Referent:</b>	Silje Borvik
<b>Deltakere:</b>	Solveig Eriksen (3. trinn), Georg Gundersen (3 trinn), Ida Muca Nordahl (4 trinn), Kristine Eidesen (4 trinn), Silje Borvik (5 trinn Rød), Geir Øen (5 trinn Grønn), Alexandra Liseth-Hansen (5.trinn blå), Monica Bjørnsund (6C), Kristine K Storesund (7B), Mari Hysing (7C),		
<b>Ikke til stede:</b>	Marco Elsafadi (1 trinn), Ole Jacob Knutsen-Berge (1 trinn), Linn Vårdal Fjellheim (2 trinn gul), Trude Gunnlaugsson-Gravdal (2 trinn blå), Lisbeth Solberg (2 trinn Rød), Fabian Alfredo Tapia Camacho (6A), Trude Mette Savland (6B) Janne Bjelland (7A), Mette Mikkelsen (Rektor)		

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
	<b>Åpning av møtet –</b>	Kristine KS	
1.	<b>Godkjenning av referat fra møte nr 7 Mars 2022</b> Referat ble godkjent Referatet er tilgjengelig på Spond og på dropbox. Kan sendes på mail ved forespørsel til <a href="mailto:fau.fjellsdalen@gmail.com">fau.fjellsdalen@gmail.com</a>	Kristine KS	
2.	<b>Godkjenning av innkalling og saksliste</b> Justert sluttid, ellers godkjent		
3.	<b>Info fra Rektor (15 min)</b> Utgår pga frafall	Mette M	
4.	<b>Status Økonomi</b> <i>Disko:</i> Godt oppmøte og inntekt på disko. <i>Tilskudd 7.klasse-avslutning:</i> Diskusjon rundt at tilskuddet har stått i ro i veldig mange år, og at det har vært en stor prisstigning i denne perioden.	Silje B	

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
	<p><b>Vedtak i FAU:</b> Vi øker tilskudd til 7.klasse-avslutning fra 3000 til 5000 kr pr gruppe/klasse. Tar en ny runde til høsten hvordan dette skal gjøres for trinn – om det fortsatt gis samme sum pr «klasse», eller om det skal gis et tilskudd pr antall barn.</p> <p><i>Budsjett 17. mai:</i> 17.mai-komiteen lurer på om de har et budsjett å forholde seg til. Vi kan ikke gi et håndfast budsjett pga mangler godt erfaringsgrunnlag. Kristine lager et overslag som et utgangspunkt. Vi forutsetter måtehold og at man lager gode avtaler hvor man kan levere tilbake overskuddsinnkjøp.</p> <p>17.maikomiteen har besluttet at det ikke blir popkornmaskin i år, og opptrykking av program gjøres i privat og i begrenset antall – hovedsakelig digitalt.</p> <p><i>Annet innkjøp:</i> FAU ønsker at det kjøpes inn førstehjelpsskrin som FAU kan ha tilgjengelig til disko/17.mai. FAU ansvarlig for, inkludert supplering av innhold. Kristine handler.</p>		
5.	<p><b>Kvalitetsoppfølging 2022</b></p> <p>Tema vil primært være skolemiljø og trivsel.</p> <p>Rektor ønsker melder saken under som noe de konkret ønsker en tilbakemelding fra FAU på:</p> <p>«Skoleledelsen har jo også sett på foreldreundersøkelsen som har mange gode resultater, men ser det må jobbes med spørsmålet om foreldrene mener at vi (skolen) håndtere mobbing på en god måte. Mange har svart vet ikke. Det kan jo bety flere ting, men det hadde vært veldig nyttig å vite mer hva foreldrene ønsker/savner for å kunne svare mer utfyllende på hvordan vi håndterer dette.»</p> <p>Innspill fra FAU:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bakgrunnsteppe som er viktig å ha med seg – 2 år med korona, har gitt en svært spesiell situasjon de siste årene. Det har vært færre informasjonskanaler ala foreldremøter, og mindre anledning for foreldre å treffes/diskutere ting/høre via andre. Vi ser det som svært viktig at foreldremøter gjenopptas som normalt til høsten, og at det gjerne rettes ekstra fokus på skolemiljø.</li> <li>- Vi ønsker at skolen har oversiktlige/tydelige (lokale) rutiner i skolemiljø saker som er åpent tilgjengelig for både elever og foreldre. Da vet man hva man kan forvente og foreldrene blir tryggere på at skolen vet hva de skal gjøre. Dette er også gunstig for skolen å bruke i kommunikasjon med elever/foreldre i aktuelle saker. Godt for alle å vite hvordan skolen (på generelt grunnlag) jobber mot de andre involverte. Bør være lett tilgjengelig på nettside/Vigilo og evt andre aktuelle kanaler.</li> </ul>	Kristine KS Monica B	

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi antar det er et spørsmål det er lett å svare «vet ikke» dersom man selv ikke har vært i en konkret situasjon hvor man har «testet» systemet – først da man gjerne ser om skolen gjør det de skal. Lettere å svare diffust enn å være bastant når man ikke vet sikkert.</li> <li>- Vi forventer også at FAU får orientering gjennomføring og resultat av den kommende Olveus-undersøkelsen.</li> </ul>		
6.	<b>Disko mars 2022</b>  Erfaringer – forbedringsønsker til neste gjennomføring: <ul style="list-style-type: none"> <li>- 1 liste over foreldrevakter – det at det var listet opp i to ulike dokumenter skape unødvendig forvirring.</li> <li>- Felles oppmøte for FAU og foreldrevakter 1 time før. Etter SFO basen og musikkrommet er rigget som klasserom er det mer forberedelser som må gjøres. Samtidig vil opprydding gå lettere når rom ansvarlige er med på å gjøre klart.</li> <li>- Få laget et skriv til foreldrevaktene som kan sendes ut i forkant av hver disko. Samt kan brukes når vi skal rekruttere vakter. Skrivet må inneholde:               <ul style="list-style-type: none"> <li>o Oppmøtetidspunkt og forventet avslutningstidspunkt</li> <li>o Informasjon om hva som forventes at vaktene skal bidra med før åpning, underveis og etter stenging.</li> <li>o Informasjon om at det er viktig at rommet ryddes identisk til slik det var da vi kom (FAU tar bilder. Være obs på hyller, spesialutstyr)</li> <li>o Sikkerhetsinfo (førstehjelpsskrin, hjertestarter, brannslukking, nødutganger mm)</li> <li>o Føringer rundt det å ta med egne barn</li> </ul> </li> <li>- Hvis foreldre til de yngste barna får sitter oppe, så må det være avklart med dem at barna ikke kan komme opp til dem, og de må gi beskjed til barna om dette.</li> <li>- Barn som evnt er med FAU-vakter og foreldrevakter, være på musikkrommet og får ikke være på lager/kjøkken ol. Både for å ikke forstyrre og for å ikke gi trøkk utenfra.</li> <li>- Obs på at diskolysene kan være epilepsi-triggende hvis det deltar barn hvor vi har kjennskap til at det kan være noe som må tas hensyn til.</li> <li>- Være bastant på åpningstidspunktet – og ikke slippe inne før tiden. Heller sende voksne ut og holde kontroll.</li> <li>- Vurdere å bytte til onsdag, torsdag og fredag, for å få ekstra stas spesielt for de eldste. Også vurdere litt lenger åpningstid for siste gruppen</li> </ul>	Kristine KS	

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Maks kr 50 ekstra utover billett for 1. -4. trinn. Mens de på 5-7 kan tillates opp til 100 kr.</li> <li>- De som er kioskvakter ta ansvar og prøv å passe på at noen ikke tar helt av på kjøp.</li> <li>- Bør sende ut streifvakter/trivselvert når disko stenger, for å unngå uro, tull og tøys. Få sendt barna hjemover. (bør siste kvelden primært være foreldre fra 7. ).</li> <li>- Infokortene tilgjengelig digitalt så FAU har tilgang og får lest igjennom før disko./kan ha på mobil (de ligger i dropbox)</li> <li>- Det tar tid å steke pizza. Ovnene må settes på med en gang ansvarlig kommer, og steking bør påbegynnes 50 min før dørene åpnes. Vi tåler at de blir kalde.</li> <li>- Glowsticks må monteres før kiosken åpner.</li> <li>- Forbruk på pizza pr kveld: <ul style="list-style-type: none"> <li>o 14? (for mange!)</li> <li>o ?</li> <li>o 18? (trolig holdt med 15)</li> <li>o Kan med fordel kjøpe inn større antall 4xost eventuelt uten paprika. Men passe på at det ikke blir for mye spesial.</li> </ul> </li> <li>- Dj <ul style="list-style-type: none"> <li>o Fungerte bra</li> </ul> </li> <li>- Diskolys <ul style="list-style-type: none"> <li>o Mer vi trenger for smidigere rigging neste gang?</li> </ul> </li> <li>- Handling: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Går mye chips – Kjøpte inn 9xpaprika, 6xsalt, 6xsalt og pepper</li> <li>o Varierer hvilke typer brus som går – kan være greit å supplere før siste dag for å se hva som er i skuddet.</li> </ul> </li> </ul>		
7.	<p><b>Resterende penger knyttet til tidligere Uganda prosjektet – hva skal midlene gå til?</b></p> <p><i>Sak utsatt til neste møte</i></p>	Monica B	
8.	<p><b>Natteravnene</b></p> <p>Denne informasjonen har gått ut til alle foreldre på 6 trinn:</p> <p>Hei,</p> <p>Nå har våren så smått begynt og vi i Natteravnene har begynt å planlegge vårsesongen. I år begynner vi fredag 29. april og ravner hver fredag til og med 24. juni, samt mandag 16. mai.</p>	Georg G	

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
	<p>Vi trenger flere frivillige, og oppfordrer som vanlig foreldrene til barn fra 6. klasse til og med 10. klasse å være Natteravn to ganger i året. På grunn av personvern er vi avhengige av at man registrerer seg i det enkle skjemaet vårt.</p> <p>Jeg har lagt ved en 1-siders brosjyre som beskriver hva det betyr å være Natteravn, og hvordan man registrer seg. (se den <a href="#">her</a>)</p> <p>Jeg setter pris på om dere kan distribuere denne informasjonen og brosjyren til de relevante foreldrene!</p> <p>Her er forøvrig lenken til registreringskjemaet:  <a href="https://forms.gle/imZRjPyExvLCervG9">https://forms.gle/imZRjPyExvLCervG9</a></p> <p>Tusen takk for hjelpen!</p> <p>Vennlig hilsen,  Trond Walker  —  Leder Natteravnene Fyllingsdalen og Bønes  930 95 997</p> <p>FAU: Vi deler link på facebookssidene – og dele videre på facebookgruppene.</p>		
9.	<p><b>17. mai</b></p> <p>Silje klarer å komme med kasse før toget går. (og tilgjengelig når korpset er tilbake fra Bønes)</p> <p>Oppgave fordeling forventes å være klar til neste FAU møte – trolig lite behov for støtte fra FAU. Mulig kasserer og Leder. Resterende FAU som er på skolen på 17.mai bør være forberedt på å kunne hjelpe til ved behov (for eksempel frafall).</p> <p>Rigging 16 mai vil det være behov for noe støtte fra FAU.</p> <p>17.mai-komite må få informasjon og tilgang til hjertestarter før arrangementet.</p>		
10.	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tenk gjennom videre deltakelse i FAU. Nå har vi et FAU som svinger meget bra 😊</li> <li>- Sommeravslutning FAU – Kristine/Georg undersøker. Forslag mandag 13.juni. Kjapt møte på lokasjon.</li> </ul>		
11.	<p><b>Neste møte:</b></p> <p>2. mai 22 – 19.00-21.00</p>		
<b>Observatører:</b>	Ingen		

**Sted og dato:**

Bønes

**Signatur:**